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Referat bestyrelsesmøde d.08.02.2024.  

Deltagere: Jens Chr, Tove, Niels Henrik, Calle, Jens Chr. Yde, Kresten.   

Udenfor bestyrelsen deltog Else Marie Østergaard (ny kasserer).  

Fraværende: Marlene  

Dagsorden.  

1. Godkendelse af referat.  

2. Økonomi. 

3. Div. udvalg. 

4. Generalforsamling d.7/3 

5. Evt.  

 

1. Referatet fra 23.11 og 26.10 godkendes og underskrives.   

 

2. Balancen pr. 31.12.23 gennemgås.                                                                                                              

Flere konti skal efterses ved årsregnskab og nogle poster skal omposteres.                         

Bestyrelsen er tilfreds med resultatet som ender ud på det forventet, selv om klubben er presset af 

tilbagegang på medlemssiden holdes indtægterne på status quo.                                                                                        

Der skal gøres en indsats omkring mobil pay indbetalinger, der skal noteres i ”kommentar”, ellers 
er det svært at få det indbetalte ind på rigtig konto.                                                                                                               

Der er ansøgt om momskompensation, der forventes en kompensation på ca. 90.000, - i 2024.                                   

 

3. Baneudvalg: 

Alfred er blevet tilkendt pension og aftræder d. 30.03.  

Jens og Krøjer får lagt budgettet, satser på samme lønsum som i 2023 

Krøjer foreslår at der sammensættes et ”klippehold” og et ”værkstedshold” af frivillige i stil med 

”Det grønne udvalg” 

 

Sponsorudvalg: 

Der arbejdes med et par nye sponsorere.  

Krøjer indkalder til et møde i den nærmeste fremtid så listen kan gennemgås inden der udsendes 

fakturaer.   

 

Begynderudvalg: 

Det første begynderhold har opstart d. 9 april, på nuværende er der tilmeldt 3 personer, Kresten 

har tilsagn fra et par stykker mere, men der opfordres til at alle gøre en indsats for at erhverve nye 

medlemmer. 

 

Matchudvalget: 

NH fortæller at de første matcher er fastlagt.: 

Åbningsmatchen -Thisted bryghus d.20.04 

Thistedforsikring d.11.05 eller d.18.05 

Yde´s Bolig d.08.06 

Hilding Anders d.24.08  
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Der tales om at afholde sponsormatchen i juni i stedet for i september, 21. juni foreslås. 

Kresten foreslår at der godt kan ændres i matchformen, evt. lade folk med handicap 15 og 

derunder spille slagspil?  

 

Husudvalget: 

Tove opfordrer til at der sendes en mail til klubbens medlemmer, da der mangles hjælp i ”Hus 
udvalget”, NH lover at udsende mail.  

Kresten sørger for at bestille vinduespudser inden åbningsmatchen.   

 

4. NH har sørget for annonce i forbindelse med den årlige generalforsamling.  

Der drøftes emner til bestyrelsen, mange er blevet spurgt (det er blevet sværere end tidligere).  

Bestyrelsen har på nuværende fundet 1 person.  

Bestyrelsen gennemgår formandens beretningen, få ting tilrettes.  

Bestyrelsen drøfter fastsættelse af kontingentet, medlemstallet er faldende og omkostningerne er 

stigende, enkelte mener at kontingentet bør stige med 200-300, bestyrelsen ender ud med en 

anbefaling på 100,- gældende for alle, undtaget de passive medlemmer.   

Bestyrelsen ønsker en vedtægts ændring iht. varslingen af udmeldelse, denne skal kunne foretages 

halvårligt i stedet for helårligt og med et varsel på 1 mdr. i stedet for nu 3 mdr.  

 

5. Bestyrelsen har planer om at bygge en carport til vores buggyer, Kresten har i samarbejde med 

Hassing Huset fået lavet et udkast. Der laves et lille opslag i forbindelsen med 

generalforsamlingen. 

Der foreslås at afholde et ”sponsor arrangement” for at rejse penge til carporten.  
NH anskaffer ny/anden computer til greenkeeper gården.  

Det aftales at SGK afholder formandens mobil regning.  

Tove ønsker nye pakninger i køkkenarmatur, NH er på sagen.         

 

.  

 

 

Næste møde aftales når den ny bestyrelse er valgt efter generalforsamlingen.  

      

 


